
 

Sakliste STYREMØTE i Haugesund SV - 2023  

Tirsdag 05.12.23 kl. 19.30, SV-kontoret 

Til stede: Britt-Mona, Truls, Thomas, Iben, Jolanta, Ørjan, Mustafa, Michael, Alice og Helene 
Meldt forfall:  
Referent: Helene 

Sak Innhold Ansvar 

35/23 
Godkjenning av innkalling og dagsorden. 
Godkjenning av referat fra forrige møte 
OK 

 
Britt-Mona 
 

36/23 

Orienteringer: 
o Tilbakemelding fra Rep.skap 18.11 (Britt-Mona) 

Her ble det bl.a. orientert om hva som skjer og har skjedd i lokallaget. 
Fortalte litt om prosess fra posisjon til opposisjon, om deltakelse i 
markeringer for Palestina. Videre ble det orientert fra fylket om bl.a. 
nasjonal transportplan. Tid og sted for fylkesårsmøtet er bestemt. Britt-
Mona sender protokoll til styremedlemmene. Neste rep.skapsmøte er 
15.januar. 

o Status fra bystyregruppa (Thomas og Alice) 
Arbeidet mye med budsjettforslag, fikk til et samarbeid med resten av 
opposisjonen bortsett fra Ap. Budsjettforlik mellom H-koalisjonen og Ap nå 
nylig fører til at Flotmyrprosjektet blir gjennomført, men andre av våre 
viktige satsningsområder blir nedprioritert. 

 

37/23 

Oppfølging av saker fra sist årsmøte 
1. Årsmøtet → Egen sak under 
2. «Kaffikoppen». 13.11 og 4.12. Erfaringer? Nytt styre bør evaluere, ang. tid, 

sted og konsept. 
3. Medlemsmøte om fritidspolitikk 28/11. Erfaringer? Ørjan, Michael, Britt-

Mona, Jolanta, Trine var tilstede. Totalt 13 stk. Ingvild Bjerkeland fortalte 
om sitt arbeid som frivillighetskoordinator. Espen Anvedsen (Tverga) 
snakket om uorganisert idrett og møteplasser utenom det organiserte. Fikk 
dermed et godt og bredt bilde av arbeid med barn og unges fritid i byen 
vår, med blikk både på det organiserte og det uorganiserte. Et vellykka 
arrangement. Fikk ikke så god tid til SV-perspektivet; hvordan kan vi jobbe 
konkret med dette. 

4. NB! Mand. 11/12. Bystyregruppen inviterer styret ut til å spise ca. kl. 20, 
etter gruppemøtet kl 19. Britt-Mona eller Trine inviterer. 

5. Plan for dialogmøter med fagorganisasjoner: Britt Mona tar en prat med 
Trine om hva de legger i det. Foreløpig ikke gjort. Det kom innspill om å 
gjøre dette enkelt – lavterskelinvitasjoner til styremøter f.eks. 

6. Medlemsevaluering valgkampen: Ikke fulgt opp, opplever at det er for 
seint etter valget å gjennomføre en digital undersøkelse nå. 

7. Valgkampgruppa har foreslått å lage en postkasseundersøkelse der folk 
kan spille inn hvilke saker SV skal ta opp i bystyret. Ikke fulgt opp. Vi må 
fordele ansvar og finne ut av hvordan jobbe med dette videre. Forslag om 
å legge ut post på Haugeby SV, samt sende ut mail. 

Britt-Mona 
+ resten 



 

38/23 

Årsmøte 23.01.24 
Status: 

- «Kuleisen» er bestilt. 
- Valgkomitéen har levert sin innstilling til nytt styre og revisorer.  
- Styret skal ha en innstilling til valgkomite og nye delegater (5 stk) til 

fylkesårsmøtet (Årdal – Høyland Gård, 17.-18. febr. 2024) – behandler 
dette på neste møte 

- Britt-Mona har sendt mail til SV sentralt med ønske om besøk; Marian 
Hussein øverst på prioritert liste (etter tilb. mld. fra styret). Fått bekreftelse 
på mottatt mail og beskjed om at de kommer tilbake til oss. Truls spilte inn 
nytt forslag til aktuell person å invitere. 

- Årsmøtepapirer: 
o Kunngjøring – ligger klar i Teams (- navn på ev. innleder) 
o Årsmelding – Helene og Britt-Mona har begynt, tar kontakt med 

andre hvis en trenger info/innspill. Ligger i Teams. 
o Regnskap og budsjett – Thomas (+ ev. Michael) 
o Handlingsplan – rammene klart etter dagens styremøte → 

ferdigstilles av Helene i dialog med Britt-Mona 
- Datofrister: 

o 02/01 - Kunngjøring av saksliste  
o 09/01 - Frist for å melde inn saker 
o 16/01 - Sakspapirene ute 

 
Styret ønsker at årsmøtet kommer med noen uttalelser denne gangen → både 
lokalt og regionalt (forslag til fylkesårsmøtet). 
Velge ut to-tre temaer, som gjenspeiler lokalt, nasjonalt og internasjonalt fokus. 
(Snakket konkret om utfordringer knytta til integrering lokalt, skape gode 
møteplasser på skolenes uteområder, solidaritet med Palestina.) 

Britt-Mona 
+ resten 

39/23 

Nyttårsfest 
 
Vi ønsker å arrangere nyttårsfest i januar. Sosialkomiteen, samt Iben som repr. For 
SU, tar ansvar for å planlegge. 

Sosial-
komiteen 

40/23 

Eventuelt: 
 
Vi diskuterte muligheten for å arrangere temakvelder til våren; åpne og for 
medlemmer. Forslag om for eksempel å invitere eksterne foredragsholdere om 
spesifikke tema (eks.: Odd Karsten Tveit om Israel og Palestina). Dette kan nytt 
styre jobbe videre med etter årsmøtet. 

 

 

Neste møte – dette styrets siste møte 
Tirsdag 9. januar kl. 19.30 
Hovedsaker: Årsmøtet og Nyttårsfest 

Helene og 
Britt-Mona 
kaller inn 

 

 


